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Description automatically generated with medium confidence]
	Please fill out each section

	Project name 
	Winback – September Sweeps 2025

	Project details / ask
	Email 1 & 2

	SXM contact 
	Amy Lai, Jaime Mason

	SXM department 
	Winback

	TFS code (four-number code)
	0550

	SXM lead (for invoice)
	Amy Lai, Jaime Mason

	Date submitted 
	Aug 22, 2025

	Due date 
	Aug 25, 2025

	Link to the Google Doc
	



Examples of turnaround:
· Small translation requests (e.g., a few lines, simple forms): Ideally 48 hours.
· For urgent requests, 24 hours. 
· For creative taglines or copy with puns, etc.: At least 72 hours (depending on the ask, number of words or assets).
· Long requests (e.g., rules and regulations, longer documents, multiple assets): 4-5 days (depending on the number of words).

COPY FOR TRANSLATION (Please translate the copy in Red):

EMAIL 1
	
	English
	French

	Headline
	REMIX YOUR ROUTE
WITH SIRIUSXM
	REMIXEZ VOTRE TRAJET
AVEC SIRIUSXM

	Email copy
	<First_Name>, always keep the vibes on cruise control with SiriusXM’s best and most complete listening experience.
	



	CTA
	Subscribe now
	

	Offer box
	FUEL UP
with over 80% savings on our best Platinum plan

$5/mo. for 12 months
Then $29.99/mo. Taxes extra.
See Offer Details below.

Or call SiriusXM at 1-844-201-3631
Quote Promo Code <PROMO_CODE> and Radio ID <DEVICEID>
	



5 $/mois pendant 12 mois
Puis 29,99 $/mois. Taxes en sus. 
Voir les détails de l’offre ci-dessous.

Ou appelle-nous au 1 844 201-3631
Mentionne le code promo <PROMO_CODE> et le code de radio <DEVICEID>

	Links
	View in English

UNSUBSCRIBE | PRIVACY POLICY | CONTACT US
	Voir en ligne

D’ABONNEMENT | POLITIQUE DE CONFIDENTIALITÉ | CONTACTER NOUS

	Legal
	Offer Details: Offer expires December 12, 2025. Subscribe to the Platinum plan and pay $4.99 each month for your first 12 months. A credit card is required. After your first 12 months, your subscription will continue on a monthly billing plan and you will be charged at the then-current rate, currently $29.99 per month, for an indeterminate term and services will continue unless and until you cancel. Taxes extra. There are no refunds except as provided in our Customer Agreement. Excluding Quebec and Newfoundland, cancel at least 24 hours prior to renewal; cancellation is effective at the end of your current billing period. Please see our Customer Agreement at www.siriusxm.ca/terms for complete terms and how to cancel, which includes calling at <CTA_PHONE>. We collect and use personal information according to our Privacy Policy at www.siriusxm.ca/privacy. All rates, content and features are subject to change. This offer cannot be combined with any other and may be modified
or terminated at any time. Channel lineup and features vary by subscription package. Offer available for new subscriptions. You may be ineligible for this offer if you are already a service subscriber.

© 2025 Sirius XM Canada Inc. “Sirius”, “XM”, “SiriusXM” and all related marks and logos are trademarks of Sirius XM Radio LLC and are used under license. All rights reserved.
	Détails de l’offre : L’offre prend fin le 12 décembre 2025. Abonne-toi au forfait Le Complet et paye 4,99 $ par mois pendant les 12 premiers mois. Une carte de crédit est nécessaire. Après la période de 12 mois, votre abonnement se poursuivra sur une base de facturation mensuelle et vous serez facturé au tarif en vigueur de 29,99 $ par mois, pour une durée indéterminée. Le service se poursuivra jusqu’à ce que vous l’annuliez. Taxes en sus. Aucun remboursement n’est possible, sauf dans les cas prévus dans notre Entente du Client. À l’exception du Québec et de Terre-Neuve, vous devez annuler au moins 24 heures avant le renouvellement; l’annulation prendra effet à la fin de la période de facturation en cours. Veuillez consulter notre Entente du Client au www.siriusxm.ca/conditions pour connaître les conditions d’utilisation complètes et les modalités d’annulation, ou appelez-nous au <CTA_PHONE>. Nous recueillons et utilisons des renseignements personnels conformément à notre Politique de confidentialité, disponible au www.siriusxm.ca/vieprivee. L’ensemble des tarifs, du contenu et des caractéristiques du service peuvent être modifiés. Cette offre ne peut être jumelée à aucune autre et peut être modifiée ou interrompue à tout moment. La liste des chaînes et les fonctionnalités varient en fonction du forfait d’abonnement. L’offre est valable pour les nouveaux abonnements. Vous pouvez ne pas bénéficier de cette offre si vous êtes déjà abonné au service.

© 2025 Sirius XM Canada Inc. « Sirius », « XM », « SiriusXM » et tous les autres logos et marques qui y sont reliés sont des marques déposées de Sirius XM Radio (SARL) et sont utilisés sous licence. Tous droits réservés.

	Contact
	SiriusXM Canada Inc.
351 King Street East, 10th Floor
Toronto ON, M5A 0L6
1-888-539-7474
www.siriusxm.ca 
	SiriusXM Canada Inc.
351 King Street East, 10e étage
Toronto ON, M5A 0L6
1 888 539-7474
www.siriusxm.ca 





EMAIL 2
	
	English
	French

	Headline
	PREMIUM AUDIO.
NO PIT STOPS.
	QUALITÉ AUDIO PREMIUM.
SANS INTERRUPTIONS.

	Offer box
	Get the Platinum Plan
$5/mo. for 12 months
Then $29.99/mo. Taxes extra.
See Offer Details below.


	
5 $/mois pendant 12 mois
Puis 29,99 $/mois. Taxes en sus. 
Voir les détails de l’offre ci-dessous.



	CTA
	Subscribe now

Or call SiriusXM at 1-844-201-3631
Quote Promo Code <PROMO_CODE> and Radio ID <DEVICEID>
	

Ou appelle-nous au 1 844 201-3631
Mentionne le code promo <PROMO_CODE> et le code de radio <DEVICEID>

	Email copy
	<First_Name>, take good vibes for a drive! Subscribe and save over 80% on the Platinum Plan, the best SiriusXM has to offer.
	



	Descriptions
	OWN THE ROAD WITH:
· 425+ channels on your radio, at home and on the SiriusXM app
· Ad-free music channels that are never stop and go
· Sports coverage, plus live games so you can tune in from every turn
· Exclusive entertainment, news, comedy and talk
· Your fave podcasts, to keep you in the know on the go
	
· Plus de 425 chaînes accessibles dans la voiture et sur l’Appli SiriusXM	Comment by Susanna Tam: Here are the translations you provided for the DM. We’ve trimmed down this section of the copy since it's for emails (left column) and were wondering if there’s a way to also make your translation more concise to match?
· Des chaînes de musique premium sans publicité, donc sans interruption
· Une couverture sportive, avec des matchs en direct pour suivre l’action à chaque tournant
· Des chaînes exclusives de divertissement, d’actualités, d’humour et de discussions
· Tous tes balados préférés, pour rester au courant où que tu sois


	Links
	View in English

UNSUBSCRIBE | PRIVACY POLICY | CONTACT US
	Voir en ligne

D’ABONNEMENT | POLITIQUE DE CONFIDENTIALITÉ | CONTACTER NOUS

	Legal
	Offer Details: Offer expires December 12, 2025. Subscribe to the Platinum plan and pay $4.99 each month for your first 12 months. A credit card is required. After your first 12 months, your subscription will continue on a monthly billing plan and you will be charged at the then-current rate, currently $29.99 per month, for an indeterminate term and services will continue unless and until you cancel. Taxes extra. There are no refunds except as provided in our Customer Agreement. Excluding Quebec and Newfoundland, cancel at least 24 hours prior to renewal; cancellation is effective at the end of your current billing period. Please see our Customer Agreement at www.siriusxm.ca/terms for complete terms and how to cancel, which includes calling at <CTA_PHONE>. We collect and use personal information according to our Privacy Policy at www.siriusxm.ca/privacy. All rates, content and features are subject to change. This offer cannot be combined with any other and may be modified
or terminated at any time. Channel lineup and features vary by subscription package. Offer available for new subscriptions. You may be ineligible for this offer if you are already a service subscriber.

© 2025 Sirius XM Canada Inc. “Sirius”, “XM”, “SiriusXM” and all related marks and logos are trademarks of Sirius XM Radio LLC and are used under license. All rights reserved.
	Détails de l’offre : L’offre prend fin le 12 décembre 2025. Abonne-toi au forfait Le Complet et paye 4,99 $ par mois pendant les 12 premiers mois. Une carte de crédit est nécessaire. Après la période de 12 mois, votre abonnement se poursuivra sur une base de facturation mensuelle et vous serez facturé au tarif en vigueur de 29,99 $ par mois, pour une durée indéterminée. Le service se poursuivra jusqu’à ce que vous l’annuliez. Taxes en sus. Aucun remboursement n’est possible, sauf dans les cas prévus dans notre Entente du Client. À l’exception du Québec et de Terre-Neuve, vous devez annuler au moins 24 heures avant le renouvellement; l’annulation prendra effet à la fin de la période de facturation en cours. Veuillez consulter notre Entente du Client au www.siriusxm.ca/conditions pour connaître les conditions d’utilisation complètes et les modalités d’annulation, ou appelez-nous au <CTA_PHONE>. Nous recueillons et utilisons des renseignements personnels conformément à notre Politique de confidentialité, disponible au www.siriusxm.ca/vieprivee. L’ensemble des tarifs, du contenu et des caractéristiques du service peuvent être modifiés. Cette offre ne peut être jumelée à aucune autre et peut être modifiée ou interrompue à tout moment. La liste des chaînes et les fonctionnalités varient en fonction du forfait d’abonnement. L’offre est valable pour les nouveaux abonnements. Vous pouvez ne pas bénéficier de cette offre si vous êtes déjà abonné au service.

© 2025 Sirius XM Canada Inc. « Sirius », « XM », « SiriusXM » et tous les autres logos et marques qui y sont reliés sont des marques déposées de Sirius XM Radio (SARL) et sont utilisés sous licence. Tous droits réservés.

	Contact
	SiriusXM Canada Inc.
351 King Street East, 10th Floor
Toronto ON, M5A 0L6
1-888-539-7474
www.siriusxm.ca 
	SiriusXM Canada Inc.
351 King Street East, 10e étage
Toronto ON, M5A 0L6
1 888 539-7474
www.siriusxm.ca 




image1.png
*
THE FRENCH SHOP




image2.jpg
((SiriusXm))




